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Ordförande Ulf Brömster avböjt omval NYVAL: Sandra Ruuda
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Ledamot Camilla Sjölund Lundevall Vald till 2025



Förbundsstyrelsen

• Varför föreslår vi den här sammansättningen?
• Förbundsstyrelsen ska vara ett lag där experter inom sitt område blandas 

med individer med god strategisk höjd och ledarskapsegenskaper. 
Blandade erfarenheter är en styrka för gruppen.

• De två mest rutinerade ledamöterna lämnar nu styrelsen och med dem 
över 20 års erfarenhet. Styrelsen i övrigt relativt nya på sina positioner och 
vi väljer därför att föreslå att bredda basen med en tydlig förankring inte 
bara i ridsporten utan även i övriga idrottsrörelsen och i liknande 
organisationer. Samtidigt föreslår vi en lagledare med goda 
ledaregenskaper inom ridsporten och i näringslivet som också har tidigare 
erfarenhet från förbundsstyrelsen.



Vem är Sandra och varför föreslår vi henne?

• 48 år, bor i Gemla, Växjö kommun, medlem i 
Växjöortens Fältrittklubb

• ”Jag har haft förmånen att få uppleva den fantastiska 
ledarskola som ridsporten är. Mitt första ledaruppdrag 
i ridsporten fick jag när jag var 16 år. Jag är en produkt 
av ridsportens systematiska ungdomsinflytande, likt 
många andra duktiga ledare från ridsporten. Min 
nyfikenhet och mitt engagemang i ridsporten har gett 
mig erfarenhet om många olika förtroendeuppdrag 
såsom t.ex. distriktsordförande i Småland och 
förbundsstyrelsen i Ridsportförbundet. Uppdraget har 
gett mig förståelse för de olika nivåernas roller och 
funktion samt hur allt hänger ihop både inom 
förbundet och dess omvärld.” 

• ”Mina senaste år har jag fyllt på med erfarenheter 
främst från näringslivet från olika roller såsom t.ex. 
styrelsearbete, entreprenör och vd. Min kompetens 
finns inom ledarskap, affärsutveckling och 
innovation.” 

• ”Jag vill tjäna förbundet genom att bidra med mod, 
kompetens och engagemang för att öka ridsportens 
attraktionskraft och driva strategiprogrammet 
Ridsport 2025 vidare mot ”Svensk ridsport – världens 
bästa”.”

• ”Jag vill kunna stå rak i ryggen när jag säger att jag 
tillhör ridsporten vilket gör att jag är angelägen att 
med kraft gå vidare i trygghetsfrågan och stå upp för 
vår värdegrund. Det är med ödmjukhet jag är beredd 
att bära den frågan på mina axlar. Detta är ett stort 
och viktigt arbete. Ridsporten ska vara en god miljö 
för både människor och hästar, både nu och i 
framtiden.”

• ”Jag månar mycket om det ideella ledarskapet och 
vårt demokratiska föreningsliv och ser fram emot 
dialogen med hela förbundets olika nivåer och 
verksamheter.”



Vem är Sandra och varför föreslår vi henne?

• Vi är glada att kunna föreslå den genuina 
hästtjejen Sandra till Svenska 
Ridsportförbundets första kvinnliga 
ordförande

• Sandra står för ett modernt ledarskap som 
tillsammans med resterande 
förbundsstyrelses olika kompetenser kan leda 
oss in i framtiden. Hon har fötterna stabilt i 
den småländska myllan samtidigt som hon 
har en affärsmässighet och goda erfarenheter, 
bland annat från en tidigare mandatperiod i 
Förbundsstyrelsen



Vem är Per och varför föreslår vi honom?
• 63 år, bor i Askersund och är medlem i Askersunds 

Ridklubb.

• Lantbruksföretagare sedan 34 år, sedan 2002 även 
med verksamhet för hästar. Tidigare ordförande för 
LRF Örebro (12 år), ordförande i SvRFs Örebro-
distrikt (6 år)

• ”Min drivkraft inom ridsporten är främst 
föreningsliv och organisation. Jag tycker att SvRF 
har mycket att utveckla för att den enskilde 
föreningsmedlemmen ska känna tillhörighet till 
SvRF och att vi har en ”vi-känsla” inom 
organisationen. Arbetet som bedrivs i Projekt D1 
öppnar många dörrar i relationen mellan Förbund 
och Distrikt, men den ständiga utvecklingen av hela 
organisationen har en bra bit kvar innan vi lever 
som ”Ett Förbund”. Jag har en vision om att vi kan 
agera mer ”utan gränser” eller ”tillsammans”, där 
alla på ett smart och effektivt sätt hjälper alla 
framåt. 

• Per har en god erfarenhet av arbete och samarbete 
inom den gröna näringen och inom en av våra 
distriktsorganisationer

• Genom sitt mångåriga arbete inom LRF tar Per 
även med sig erfarenheten kring utmaningarna att 
få ihop en organisation av ett förbund



Vem är Christina och varför föreslår vi henne?
• 58 år, från Helsingborg och medlem i 

Helsingborgs Fältrittklubb

• ”Jag är i mina bästa år, bor på en liten 
hästgård utanför Helsingborg och tycker att 
hästar och idrott – RIDSPORT - är hur kul som 
helst.

• Jag har en passion för att utveckla 
verksamheter, bidra med effektiva lösningar 
och att arbeta tillsammans; är övertygad om 
att det är så vi gör skillnad.

• Vill beskriva mig själv som en engagerad och 
positiv person som har lätt för att bygga goda 
relationer och driva arbete framåt.

• Som person tycker jag också om att ha ”koll 
på läget”, är prestigelös, lyhörd och jobbar 
målinriktat.”

• Christina har suttit en mandat-period i 
förbundsstyrelsen och bidrar bland annat 
med sitt strategiska tänkande när det gäller 
att styra upp förbundets arbetssätt

• Med sin kompetens bidrar hon till att vi har 
grunden till att fokusera på våra kärnuppdrag



Vem är Camilla och varför föreslår vi henne?

• 55 år, bor i Vaxholm, medlem i Bogesundslandets Ryttare

• ”Jag har lång och bred erfarenhet av att leda förändrings-
och utvecklingsarbeten, varav de senaste  tolv åren som 
chef inom kommunikation och marknad. Jag är driven i 
att få ett varumärke och en  verksamhet att växa genom 
intern kraftsamling och extern kommunikation som både 
stärker  varumärket och uppdraget.” 

• ”Jag gillar situationsanpassat och värderingsstyrt 
ledarskap samt att jobba ihop med olika typer av  
människor. Jag har ett stort nätverk vilket visar en av mina 
styrkor - att bygga relationer.” 

• ”Som person har jag lätt att anpassa mig till nya 
situationer och förutsättningar, är strukturerad och gillar 
högt tempo. Jag har stor handlingskraft och är som bäst 
när det är flera delar som ska  koordineras och utvecklas 
parallellt respektive tillsammans. Jag ser mig som 
prestigelös, lyhörd och  tydlig i beslut och styrning, men 
kan samtidigt anpassa mig till den roll som behövs för 
stunden, som  lagspelare eller lagledare.”

• Camilla personifierar utvecklingsresan man kan göra inom 
Ridsportförbundet. Från ridskolan i Götene till 
ungdomskonsulent på Ridfrämjandet och sedan SvRFs 
första ungdomschef. 

• Sedan hon lämnade oss i Ridsportförbundet har hon 
jobbat vidare i idrotts-Sverige, bland annat på RF-SISU 
och Svenska Fotbollsförbundet, och samlat på sig 
erfarenheter som hon nu tar med sig tillbaka till oss



Vem är Göran och varför föreslår vi honom?

• 76 år, bor i Knivsta och är medlem i 
Sigtunabygdens Ryttarförening

• Göran är idag ledamot i Svenska 
Ridsportförbundets förbundsstyrelse och 
ordförande i Svenska Ridsportförbundets 
Hästvälfärdsråd. Han har tidigare bland annat 
varit ordförande i Svenska Ridsportförbundets 
tidigare Säkerhetsutskott och har även under 
flertalet år varit engagerad i Upplands 
Ridsportförbund och Sigtunabygdens 
Ryttarförening. Till yrket är Göran veterinär och 
har under många år arbetat med utbildning och 
forskning på SLU där fokus varit på häst.

• Göran brinner för hästvälfärdsfrågorna och vår 
Social License to Operate

• Görans gedigna erfarenhet som veterinär och 
otaliga sammarbetsgrupper inom och utanför 
Sveriges gränser är ett stort bidrag till vårt 
förbunds arbete med hästvälfärd

• Trots sin ålder, eller kanske tack vare – han 
har nu dragit ner på sina andra engagemang, 
är Göran laddad för att bidra ytterligare en 
mandatperiod för hästarnas bästa



Vem är Carina och varför föreslår vi henne?
• 42 år, bor i Nacka och är medlem i Siggesta 

Ryttare.

• ”Jag började på ridskola när jag var 5 år 
gammal och fick min första egna häst i 
tonåren. Under junior och young rider åren 
tävlade jag i hoppning på elitnivå och jag är 
idag C-tränare i hoppning. Jag arbetar annars 
som polis med idrottsfrågor och som facklig 
förtroendevald och har en bakgrund som 
utredare av bland annat sexualbrott. Jag har 
även tidigare arbetat på RF med 
trygghetsfrågor.”

• ”Jag brinner för frågor som rör övergrepp och 
andra oegentligheter inom sporten, 
likabehandling, utvecklingsfrågor och 
hästvälfärd.”

• Carina är en person som genom sin 
erfarenhet och med sitt yrke kan säkerställa 
att vi i vårt förbund fortsätter det viktiga 
arbetet med trygghetsfrågor, både på 
operativ nivå och med mer långsiktighet.
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